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Ny organisation med flera danser
Förslag från styrelsen till årsmötet 16 mars 2023

Bakgrund
Lindy Hop Östersund håller på att se över sina stadgar för att fastslå om föreningen ska ombildas till 
en paraplyförening där olika danser ska kunna ingå som självständiga danssektioner eller förbli en 
förening för lindy hop och närbesläktade danser inom specificerade ramar.

Med en gemensam styrelse skulle olika danser kunna utöva sin verksamhet i sektioner där danserna 
organiserar sig själv i sin egen sektion och den totala sammanlagda styrelseadministrativa 
arbetsbördan skulle kunna minska.

Om Lindy Hop Östersund ombildas till en paraplyförening finns möjligheten för TangoJamt att 
tillsammans med dem och andra danser bilda den nya föreningen. Sektionen för tango skulle 
fortfarande kunna heta TangoJamt och ha en egen hemsida och egen Facebooksida. Alla inkomster 
och utgifter som sker inom verksamheten skulle öronmärkas och på så sätt skulle det inte bli någon 
större skillnad från idag.

Vinster och förluster med en paraplyorganisation

Fördelar:

 Färre aktiva dansare behöver engagera sig i styrelsearbete och kan fokusera på dans i större 
utsträckning.

 Större möjlighet att tillsammans ordna egen kurslokal i och med att föreningen blir större.
 Större möjlighet att prova på olika danser, troligtvis fler som börjar dansa tango.
 Vi delar på vissa administrativa kostnader.

Nackdelar:

 Tangon behöver samsas med andra danser.
 Tangojamt förlorar en känsla av att vara egen förening.
 Medlemsavgiften kan eventuellt behöva höjas.
 Det kan vara svårare att få lika mycket i föreningsbidrag som om man är tre separata 

föreningar.

Yrkande
Styrelsen i TangoJamt yrkar att föreningen tillsätter en kommitté för att bereda frågan om att ingå i 
en paraplyförening med Lindy Hop Östersund.


